
Dzeko: Gram w piłkę, bo kocham wielkie mecze
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Już dziś dojdzie do derbów pomiędzy Nainggolanem a Pjanicem i Dzeko.

Wieczorem, w ramach eliminacji Euro 2016, Belgowie podejmą Bośnię.

Wywiadu dla sport.ba udzielił napastnik reprezentacji z Bałkanów i Romy,

Edin Dzeko.

 

- Wiemy, że Belgowie, grając u siebie, będą mieli przewagę. Lubię być pod presją i

każdy punkt jest w tym momencie ważny. Są jednym z najlepszych zespołów w

Europie, wiemy, że musimy grać z bardzo mocnym drużynami. Wszyscy kochamy

wielkie mecze i dlatego gram w piłkę nożną. Gracze nie potrzebują dodatkowej

motywacji, wiemy co musimy zrobić i dam z siebie co najlepsze, abyśmy wygrali.

Musimy grać zespołowo. Bardzo ważni będą kibice, są naszym dwunastym graczem

i jestem pewien, że wielu będzie z nami.
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